
     

             

 

JB/bkl/03.11.23 

Referat styremøte 20/2023 

Landslaget for dølahest 

Onsdag 01.11.23, kl. 20.00 på Teams 

 
Innkalt: 

Johan Brandstad, Kjetil Fredheim, Olav Stormorken, Linn W. Rønning, Katharina Sørensen, 

Maren S. Rognskog (1.vara). 

 

Tilstede: 

Johan Brandstad, Kjetil Fredheim, Olav Stormorken, Linn W. Rønning, Katharina Sørensen, 

Maren S. Rognskog (1.vara). 

 

Referat 
 

 

 

Sak 102/23   Godkjenning av innkalling, dagsorden og saksliste 

Vedtak:  

«Innkalling, dagsorden og saksliste godkjent uten merknader.» 
 

 

Sak 103/23  Nominasjoner til utmerkelser 2023 – Landslaget for dølahest 

Det hadde vært nedsatt et utvalg for å se på årets nominasjoner. Utvalget har bestått av Guro 

Hagen, Hege B. Mikkelsen og Ingvild Arnesen. De hadde fremmet innstilling til kandidater. 

 

Vedtak: 

«Styret slutter seg til utvalgets innstilling. Årets dølahest velges ved avstemming blant alle 
medlemmer og foretas digitalt.» 
 

 

Sak 104/23  Regnskap 3.kvartal 2023 

Kasserer Kjetil Fredheim presenterer regnskapet. 

 

Vedtak: 

«Styret tok det fremlagte regnskap til etterretning.» 
 



 

 

 

Sak 105/23  Støtte til unge hopper 

Landslaget støtter de som bedekker unge hopper. Det var  41 hopper som oppfyller kravet til 

bidrag og 8 hopper hvor eierne ikke er medlem i LD. Landslaget har ikke prosjektmidler eller 

faste midler til å dekke bidrag til disse 8 hoppene. 

 

Vedtak: 

«Nestleder la frem status for bedekte unge hopper i 2023. Det er gledelig med en liten økning 
i antall unge hopper som ble bedekt også i år. Styret enes om at det til neste år skal gjøres om 
på formuleringer, kriterier og søknadsprosess for å bedre prosessen rundt avlstilskuddene.»  
 

 

Sak 106/23  Orienteringer  

 

Stavsplassen - Johan Brandstad orienterte. 

- Styret tar orienteringen til etterretning. 

Hoppekvoteskriv for 2023, justeringer og omformuleringer, v/leder i avlsutvalget. 

- Styret tar orienteringen til etterretning. 

 

Orientering ang. DHM, v/leder i aktivitetsutvalget. 

Aktivitetsutvalget formulerte skriv som ble utsendt til alle lokallag angående DHM. Det ble 

utsendt to skriv med ulike spørsmål og temaer rundt mesterskapet og dets fremtid og 

avvikling. Totalt har utvalget mottatt svar fra ett lokallag.  

- Styret tar orienteringen til etterretning, og ser med uro på svakt engasjement fra 
lokallagene når det gjelder tilbakemeldinger rundt DHM. Lokalt engasjement er 
avgjørende for mesterskapet og dets fremtid. 

 

Sak 107/23  Eventuelt 

 

Eier av Frøken Embla etterlyser svar på søknad om rødt pass. 

- Leder gir tilbakemelding om at søknadssvar er under utarbeiding og meddeles så 
snart det er klart. 

 


